

Styrelsemöte Stämmingsgårdens IK

2020:5

Tid: 5 maj 2020 kl. 18:00 – 19:30, Plats: Skype

Närvarande: Frank Larsgård, Monica Windling, Fredrik Degerman, Björn Kärnebro, Camilla Nordin, Andreas Karlsson, Johan Granstrand och Emma Rönnblom Pärson

Frånvarande: Stina Lundström och Olof Wallström

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

2. Närvarande

Enl. ovan

3. Val av justerare

Fredrik Degerman valdes till justerare.

4. Godkännande av dagordning

Ok.

5. Obligatoriska mötesfrågor

a. Ekonomi - Inget speciellt att rapportera.

b. Material

Avtalet med Intersport är underskrivet och inlämnat. Inväntar att en webbshop ska öppna för beställning av material till spelare och ledare.

Fredrik stämmer av igen med Intersport. I övrigt pågår utlämning av matchtröjor till lagen.

c. VFF – information.

Tränarutbildning C - VFF har just meddelat att föreningsinterna utbildningar kommer kunna köras. Kontakt har hållits med VFF och VFF skulle återkomma med namn på utbildare. Emma ansvarar för koordinering.

Samarbetsfrågan mellan Medle, Myckle och SIK har diskuterats vidare och en skrivelse skickats in med beskrivning av konsekvenser mm utifrån de beslut som kommit. Samarbete för P-10 har därefter godkänts.

Covidutskick har kommit från VFF. Det finns dock tolkningsfrågor i detta som vi önskar förtydligas. Bland annat folksamling på 50 personer - vad omfattas? Frank skickar fråga till VFF.

6. Senaste mötesprotokoll?

Fredrik har stämt av med John. LOK-stöd tar Fredrik över då det är nära förknippat med ekonomiansvaret. I övrigt håller John på att sammanställa de uppdrag han haft inom föreningen kopplat till webbansvarig. Successiv överlämning kommer att ske.

Fredrik har kollat den fd Vinterstudion som ser bra ut, men information har framkommit att den inte är tillgänglig.

Återstår utskick till ledarna. Påminnelse behövs bland annat för utdrag ur belastningsregistret. Fredrik ansvarar.

7. Mötesfrågor

a. Rollfördelningar – ok.

b. Aktiva lag/samarbetslag – Sammanställning skickad från John.

c. Policys – ändringar?

Krishanteringsplan - förtydliga att krisgruppen består av styrelsen. Ändra

viktiga telefonnummer till bla Skolledningen Lejonströmsskolan. Ange revisionsdatum.

Policy - Dela upp dokumentet så det blir ett rent policydokument, samt specifika föreningsdokument. Behåll de tre första sidorna och dela upp resten i enskilda dokument. OBS kolla att det står att vi vill att tränarna går Tränarutbildning C.

Kassör och Ledare SIK-80 (samma som Ekonomi i policy).

Materialpolicy - ok efter Fredriks förslag till justeringar.

Ledare i Stämningssgården - hänvisa till SVFF hemsida för senaste version av spelarutvecklingsplan. Detta dokument kanske kan uteslutas och stå i policyn istället.

Att vara medlem i Stämningssgården IK 80 - behåll, men uppdatera. Förtydliga att man måste vara delaktig då allt sker på ideell basis.

Emma justerar utifrån styrelsens kommentarer, lägger upp på Drive och Laget och återkopplar nästa möte.

- d. Gå igenom – Årshjulet . Uppstart nya lag aktuellt. Stäm av med Olofs version och uppdatera därefter. Emma ansvarar.

8. Övriga frågor

- a. Myckle kommer köra fotbollsskola - Vi lägger ut info på Laget.se (Fredrik ansvarar)
- b. Fråga har kommit om hur lagen ska hantera ej inkomna fikaintäkter som i vanliga fall täcker bla domaravgift. Bidrag från föreningen ok. Lagen ska ej behöva ta ut extra avgift från spelarna.
- c. Vi kan ansöka om bidrag till inkomstförluster till följd av Corona - fikaintäkter, tider som inte nyttjas mm (Fredrik kollar och skickar in)
- d. Hur ser det ut med domare. Uppdaterad domarlista bör inhämtas från Myckle och läggas ut på Laget-sidan. (Fredrik kollar detta)
- e. Nya lag - uppstartsmöte för barn födda 2013 måste bokas in! Kan hållas utomhus. Fredrik och Björn ansvarar. Annonsering via lappar, Facebook och Lagetsidan, kanske även via Infomentor.
Även fotbollslek(födda 2014 och 2015) behöver planeras. Medle har efterfrågat samordnad annonsering då de tänker påbörja fotbollslek v21. Camilla och Monica ansvarar och återkopplar om tidpunkt. Frank ansvarar för annonsering i samarbete med Medle och Myckle.
- f. Fråga har kommit om möjlighet att spela i föreningen trots att man inte bor i området. Vårt budskap är att vi föredrar att man spelar i ett lag i sitt närområde, men om inte det ses som ett lämpligt alternativ välkomnar vi spelare med öppna armar. Ska förankras med styrelsen och ledare, samt eventuellt styrelse för tidigare förening.
- g. Arbetsdag Ångsvalla - Lördag 16 maj kl 10. Alla tar med krattor, spadar mm. Fredrik kollar om färg behövs.

9. Nästa möte

2 juni kl 18.30 på Sjungande IP.

10. Mötets avslutande

Protokollförare
Emma Rönnblom Pärson

Justeras
Fredrik Degerman

.....

.....
